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KF§9:I

Sammanträdets behörighet, kontroll av närvaro och val

av justerare

Till protokollet noteras att dagens sammanträde har tillkännagivits genom
kallelse på kommunens officiella anslagstavla, kommunens webbplats samt i

tidningarna Lokaltidningen Kanalen, Tidningen Skärgården, Svenska
Dagbladet och Dagens Nyheter.

Personlig kallelse med föredragningslista har utsänts till Kommunfullmäktiges
ledamöter och ersättare.

Sammanträdet förklaras i laga ordning utlyst.

AV närvarolista enligt bilaga 9:1 /2021 framgår tjänstgörande ledamöter och
ersättare.

Ordföranden tillkännager att protokollet från sammanträdet ska justeras

tisdagen den 21 december kl. 13.00 i kommunkansliet, Alceahuset, Åkersberga.

Det justerade protokollet kommer därefter att tillkännages på kommunens
webbplats och på den officiella anslagstavlan iAlceahuset, Åkersberga.

Till justerare av dagens protokoll väljs utöver ordförande Ingela Gardner (M),
Johan Boström (M) och Margareta Olin (8).

Bilaga 9: I/202I Närvarolista

Lx

Justerande signaturer Utdragsbestyrkande



Kommunfullmäktige i Österåkers kommun 2018-2022

Sammanträde 2021-12-13 0

Mandatfördelning: M218, 5:9, RPz5, SD:5, L14, C23, V:3, MP22, KD:2 1”' ÖSteraker
Bilaga 9: I [202 I Närvaro/Upprop

Ärende Sammanträdets behörighet, upprop och val av justerare [[2

n

Fletcher

Klein

Roszkowska Ö Gunnar

Funhammar Gunnar Fristedt 9:15-9217

Netterström
"

Netterström

eanette Widén

Söderström

redrik
' H

'

ts H 'brandt

tta
'

Widén

ror ansson

t

thias Lindow

'

rn Pålhammar

Hinders Christine

Ekstrand

Ottosson

Furustrand

Olsson

Westerlund

Frid

Embäck
Pettersson

onas onsson

Selander

rancisco Centreras

Lennkvist

orma Aznar

ohansson Benn Hansen

var I-Iorst

Nummert

Borelid
'

Hermansson

Markum
Abdullah

'

rn Molin

Olin

ohan Boström

Gardner

v)
?3 M



Kommunfullmäktige i Österåkers kommun 2018-2022

Sammanträde 2021 -1 2-1 3

Österåker
Bilaga 9:Il202| Närvaro/Upprop Ersättare

Ärende Sammanträdets behörighet, upprop och val av justerare (2/2)

amn

H .brant av 9:1-9:17 del av 9:1-9117

Gunnar 9:1-9:17 9:1-9zl7

'tta Netterström 9:1-9:17 9:1-9:17

Gunnar Fristedt 9:14-9217 9:15-9:17

Lööv 911-9217

ohan Carselind

ter Rönnlund

Winnerfeldt
'

Lidman

Christine

Löfstrand

H
8

V2.

Gunilla Niss
'

Karlstedt

Eliasson

Ekström

Lafvas

Österh'nd

Ahmadi
taffan Lundmark

Klementsson

Hansen



ÖSteråke r' Sammanträdesprotokoll för Kommunfullmäktige

202l-I2-I3

KF § 9:2

Fastställande av dagordning

Kommunfullmäktiges beslut

Reviderad dagordning fastställs.

Ordföranden föreslår att ärende 5 - Medlemskap i Kommuninvest ekonomisk
förening, utgår från dagordningen.

Ordföranden föreslår även att anmälningsärendena kompletteras med ärende

3b - Ny ledamot och ny ersättare för (C) i Kommunfullmäktige.

Ordföranden frågar om fullmäktige kan fastställa reviderad dagordning och
finner frågan med ja besvarad.

Under sammanträdet justerades dagordningen ytterligare en gång med
hänvisning till den sena timmen.

Efter att fullmäktige fárdigbehandlat ärende 12 - Villkorat beslut om
beviljande av bidrag till Stiftelsen Ingmarsö Norrgård och Skola angående
uppstart av Norrgårdens" Lantbruk på Ingmarsö, frågar ordföranden om
fullmäktige kan övergå till att behandla ärendena 17, 18 och 19:

- Redovisning av erhållet lokalt partistöd jämte granskningsrapport år 2020
samt uppdrag till Kommunstyrelsen avseende Budget för år 2022

- Ny mall för redovisning av erhållet partistöd
- Valärenden,

för att därefter återgå till ordinarie dagordning och därmed behandla ärende 13:

- Utökade parkeringsmöjligheter - parkeringsavgifter på allmän platsmark.

Ordföranden fann att fullmäktige godkände föreslagen hantering.

(ägande signaturer Utdragsbestyrkande



Lä ÖSteråker Sammanträdesprotokoll för
Kommuråfägrlriêilåiiilgâ

KF § 9:3 Dnr. KS 2021/0046

Anmälningar

Kommunfullmäktiges beslut

Anmälningsärendena noteras till protokollet.

21. Protokoll från Kommunstyrelsens sammanträde 2021-12-01

b. Länsstyrelsen har utsett ny ledamot Monica Hinders (C) och ny
ersättare Pontus Löfstrand (C) i Kommunfullmäktige.

Expedieras
Akt

M
Justerand signaturer Utdragsbestyrkande
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KF § 9:4

Frågor och interpellationer

Inga frågor eller interpellationer föreligger Vid dagens
sammanträde.

justerlndes naturer Utdragsbestyrkande
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KF § 9:5 Dnr. KS 202 I/0244

Godkännande av exploateringsavtal för Röllingby södra,

etapp I

Kommunfullmäktiges beslut

Godkänna exploateringsavtal för Röllingby södra, etapp 1.

Sammanfattning

Ett förslag till detaljplan för Röllingby södra, etapp 1 har upprättats av

Samhällsbyggnadsförvaltningen. Den nya detaljplanen möjliggör bland annat

ny bostadsbebyggelse samt skapar bättre kopplingar i och upprustning av

trañkgatunätet och möjliggör kommunalt huvudmannaskap. Ett

exploateringsavtal har tagits fram mellan BoKlok Housing AB, Hacksta
industrifastigheter AB, Österåkersvatten AB och Österåkers kommun för att

reglera genomförandet av detaljplanen.

Beslutsunderlag

Kommunstyrelsen har behandlat ärendet 2021-10-25 § 12:8.

Samhällsbyggnadsförvaltningens tjänsteutlåtande daterat 2021-09-21.

Förslag till beslut

Kommunstyrelsens ordförande Michaela Fletcher (M) yrkar bifall till

Kommunstyrelsens förslag.

Anas Abdullah (-) biträder Michaela Fletchers (M) yrkande.

Propositionsordning

Ordföranden konstaterar att endast bifall yrkats till Kommunstyrelsens förslag

och frågar om detta även kan bli fullmäktiges beslut samt fmner frågan med ja

besvarad.

Expedieras

Samhällsbyggnadsförvaltningen

Justerandes ignaturer Utdragsbestyrkande
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KF 5 9:6 Dnr. KS 20I5/0084

Antagande av detaljplan för Röllingby Södra, etapp I

Kommunfullmäktiges beslut

Anta Detaljplan för Röllingby södra, etapp 1.

Särskilt yttrande

Socialdemokraterna lämnar ett särskilt yttrande till protokollet med referens till

vad sakägare 4 anger. Det är angeläget att Vägarna i Åkersberga centrum snarast

får ett och samma huvudmannaskap, dvs kommunen, så att

Lantrnäteriförrättningar kan ske så att den otydlighet vad gäller Vägavgifter som
sakägare nr 4 anger kan redas ut Och bringas klarhet i.

Ann-Christine Furustrand (S)

Sammanfattning

Samhällsbyggnadsförvaltningen. Syftet med detaljplanen är att möjliggöra för

ny bostadsbebyggelse i form av stadsmässiga flerbostadshus ivarierande höjd,

inom ett centralt och kollektivtrañlmära läge iÅkersberga. Planen möjliggör

även detaljhandel i form av lokaler i bottenvåningen som främst ska lokaliseras

längs Storängsvägen för att bidra till utvecklingen av Storängsvägen som en
stadsgata. Syftet är även att göra redan beñnth'ga rad- och kedjehus planenliga

och därför möjliggöra för rad- och kedjehus i detaljplan. Detaljplanen bidrar

också till en utveckling av Hackstaområdet samt en fortsatt koppling till

centrala Åkersberga. Utöver detta syftar projektet till att skapa bättre

kopplingar i och upprustning av trañkgatunätet och möjliggöra kommunalt
huvudmannaskap för lokalgator, GC-vägar, stråk och allmänplats, för

Storängsvägens norra del samt Hantverksvägen.

Beslutsunderlag

Kommunstyrelsen har behandlat ärendet 2021-10-25, § 12:9.

Samhällsbyggnadsförvaltningens tjänsteutlåtande daterat 2021-09-20.

Förslag till beslut

Kommunstyrelsens ordförande Michaela Fletcher (M) yrkar bifall till

Kommunstyrelsens förslag.

Anas Abdullah (-) biträder Michaela Fletchers (M) yrkande.

Propositionsordning

Ordföranden konstaterar att endast bifall yrkats till Kommunstyrelsens förslag

och frågar om detta även kan bli fullmäktiges beslut samt ñnner frågan med ja

besvarad.

Forts.

\l\
Juster ndes gnaturer Utdragsbestyrkande
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Forts. KF § 9:6

Expedieras

Samhällsbyggnadsförvaltningen

mande signaturer Utdragsbestyrkande
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KF § 9:7 Dnr. KS 2020/0259

Godkännande av Armada Kommunfastigheter AB:s

försäljning av fastigheten Berga 6:35 till Nystad
Stadsutveckling AB

Kommunfullmäktiges beslut

Godkänna att Armada Kommunfastigheter AB försäljer

fastigheten Berga 6:35 till Nystad Stadsutveckling AB 559113-

3375 med de förutsättningar som beskrivs i Armada
Kommunfastigheter AB:s styrelsemötesprotokoll från

2021-05-20.

Reservationer

Reservation (S)

Socialdemokraterna reserverar sig mot beslutet.

1.Kritik gentemot beslutsprocessen

Kommunstyrelsen föreslogs i januari 2021 att rekommendera Armada
kommunfastigheter AB att fortsätta en försäljningsdialog som enbart

kommunens tjänstemän samt några få ansvariga politiker i alliansen haft insyn

i. Dialogen, vad den konkret handlat är fortfarenade okänt.

Värderingama av mark och fastighet sekretessbelades till en början mot
ledamöterna som fattar beslut vilket ñck som konsekvens att beslutsfattande *

politiker inte skulle få ta de av vad mark och fastigheter Värderats till. Detta

ändrades sedan till att ledamöterna fick ta del av värderingarna med
sekretessbelades, så att ingen ledamot ñck tala om vad värderingarna innehöll

för uppgifter. Denna märkliga sekretessbeläggnjng saknar motstycke och är

allvarlig ur demokratisk synpunkt då politiker skall kunna ställas till svar för sitt

handlande. Vi hoppas att den här typen av hantering aldrig skall återupprepas i

något beslut framöver.

Vid dagens KF sammanträde yrkade vi på att få fram en redogörelse för alla

eventuella utfástelser, muntliga som skriftliga mellan Österåkers kommun och
IES och Nystads Stadsutveckling AB, något som vi inte i KF ñck gehör för.

Likaså yrkade Vi på att Armada istället borde få i uppdrag att bygga en f-9 skola

som byggs och drivs i kommunal regi.

Vad som händer med tilkedningsköket ställde Vi frågor om, men inget svar

gavs. Vi fick inte heller svar på frågan om varför alliansen valt att lägga förslag

till ett pris på denna mark- och fastighetsaffár, som är mitt emellan de två

värderingarna.

Beslutet om försäljning av en stor central mark och etablering av en

kontroversiell skolkoncetn avgjordes enbart med 8 ledamöters övervikt. Det är

Forts.

JusteLnde signaturer Utdragsbestyrkande



Österåker Sammanträdesprotokoll för Kommunfullmäktige

202I-l2-I3

Fotts. KF § 9-7

beklämmande att en så stor fråga drevs lgenom mot så många ledamöters vilja.

Vilket Visar på bristerna 1 beslutsprocessen.

Enligt Skolverket ska skolan vara likvärdig och alla elever har rätt till en
utbildning av hög kvalitet, enligt skollagen. Skolan ska dessutom arbeta för att

kompensera för elevers olika bakgrund och förutsättningar.

Vi reserverar oss även mot beslutet utifrån att vi ser att det finns uppenbar risk

för att en etablering av IES 1 Österåker ökar segregationen. Vilket gör att det

går att ifrågasätta om Österåker kommer att följa skollagens krav om en
likvärdig skola.

Utöver det pekar vi på följande konsekvenser:

2. Risk för Ökad segregation

IES har, enligt Skolverket en mycket tydlig överrepresentation av elever som
har föräldrar med eftergymnasial utbildning i den här gruppen elever, jämfört

med de kommunala skolorna.

Elevers resultat i skolan påverkas i hög grad av Vilka föräldrar de har. Därför
att den Viktigaste faktorn är föräldrarnas utbildningsnivå. Har man föräldrar

med eftergymnasial utbildning har eleven också bättre förutsättning att klara

sin skolgång på bästa sätt. Sämst förutsättningar har de som är nyanlända. Det
är vad forskningen Visar och som det råder stor enighet om i

forskningsvärlden. Skolornas elevsammansättning påverkas så att

skolsegregationen ökar, både beträffande nyanlända bam och enligt

socialgruppstillhörighet. Den här utvecklingen går tvärt emot den likvärdighet

det talas om i skollagen.

När IES upptar de minst kostsamma eleverna, alltså de som kräver minst

resurser så innebär det att de kommunala skolorna har att ta hand om de mest
kostsamma eleverna. Det ska man göra trots att man per elev har samma
ersättning som friskolorna har, genom skolpengen. Alla friskolor, inklusive IES
och andra koncernskolor, har egna köer för de som söker till sina skolor. Ett

kösystem som de själva administrerar.

Samma intäkter (skolpeng) för varje elev, men helt olika kostnadsansvar, för

kommuner respektive friskolor. Friskolorna har däremot ingen 'skyldighet att

hålla tomplatser och de kan aldrig tvingas att ta emot några elever. De
kommunala skolorna å andra sidan, har ett upptagningsansvar. De är skyldiga

att tillhandahålla skolplatser till alla som vill komma in, också om en privat

friskola lägger ner verksamheten, ska kommunen kunna ge eleverna plats.

3. Ökad segregation förändrar de kommunala skolorna
I tjänsteutlåtandet under pkt 8.1 står följande: “Fo'r att kunna växa som kommun
/én'z'w dock att mia JkoáD/atser til/skapas, vilket alltid 7726400?" att Mm sko/or intejürf/Z/Z

beläggning vid mye givet Mård/le. I dettafa/Z är bedömningen att en 79/ ska/apâfastngeten

Beøga 6:35 kommer att1511/61: upp under ett antal år, med Jtarøfån de lägre åldrarna vilket

kommer att minska de negativa (gáre/êtemafb'r hänt/äga skolor.”

Det finns behov av nya skolor i Österåker. De kommunalt drivna skolorna

påverkas oavsett om processen med en nyetableting av IES drar ut på tiden, så

är konsekvenserna över tid desamma. Elevantalet både initialt och löpande

över tid kommer att påverkas så att de kommunala skolorna från Vår till höst
Forts.

1A
Juster nde signaturer Utdragsbestyrkande
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Forts. KF § 9:7

får ett minskat antal elever. Det är bara när hela klasser tas bort och/ eller slås

ihop som rektor har möjligheter att också i viss mån ta ner kostnaderna.

Per klass, per skola, innebär det minskade intäkter som varje rektor har att

hantera. Det här sker oftast genom att man tappar ett mindre antal elever i

olika klasser, kanske 5-6 st. Innebörden blir att klasserna på det här viset sakta

men säkert måste spara pengar, med kvalitetsförsämringar som till sist måste

kompenseras, en kompensation som också måste ges till friskolorna, oavsett

om de har behov av kompensationen eller inte när skolpengen höjs. Exemplen
på den här utvecklingen är många runt om i landet, och det gäller inte endast

där IES är inblandat ut det gäller alla koncernskoloma. Väljer Vi istället att

bygga en ny kommunal skolenhet så eliminerar vi därför risken att drabbas av

dessa konsekvenser. Vi får insyn, kontroll och inflytande på ett helt annat sätt.

4. Betydligt färre lärare med svensk examen och betygsinflation

IES har enligt Professorjonas Vlachos, Stockholms universitet, hälften så

många lärare med svensk lärarexamen jämfört med kommunala skolor och fler

elever per lärare än kommunala skolor. De har dessutom lägre löner och lägre

andel fast anställda än i kommunernas skolor. IES har enligt Vlachos störst

positiv betygsavvikelse mot de nationella proven av alla skolor, Vilket indikerar

betygsinflation. Särskilt pekar forskare också på de praktisk-estetiska ämnena,
som inte ingår i de nationella proven. Där är betygsinflationen enligt deras

bedömning som allra högst.

Genom Ann-Christine Furustrand (S)

Reservation (V)
Vänsterpartiet reserverar sig mot beslutet.

Vänsterpartiet vill inte att kommunen säljer Berga 6:35, som avser gamla
Hackstaskolan och omfattar tomten, skolfastigheter, skolköket, Hackstahallen.

Långsiktigt, för samhällsutbyggnad och hållbar tillväxt, är det Viktigt att

Österåker äger mark i centrala delar av kommunen. Ett kommunalt
markägande innebär större möjligheter att påverka samhällsbyggandet och ökar

förutsättningarna för att utveckla den kommunala verksamheten och
infrastruktur. Försäljningen av Berga 6:35 handlar egentligen om att göra det

möjligt för att en stor skolkoncern, ägd av riskkapital, ska etablera sigi

kommunen. En skolkoncern vars riktiga ägare ingen känner till. Sedan i

december 2020 kartläggs Vilka som styr alla de bolag som äger skolkoncernen.

Skolinspektionen fick i oktober 2020 information om ägarbytet, Vilket

skolhuvudmän är skyldiga enligt lag att lämna information om. Redan då

började myndigheten utreda ägarstrukturen och det arbetet pågår fortfarande. I

december köptes IES ut från börsen av den Luxemburg-baserade fonden
Paradigm Capital till ett Värde på tre miljarder kronor. Det var den hittills

största affären som rör en svensk friskola.

Att en stor skolkoncern etableras i Österåker innebär en stor inverkan på

kommunens skolverksamhet. Vi anser att kommunen ska kunna driva en

långsiktig och kvalitetssäker skolpolitik och därför bör en konsekvensanalys

göras innan Vi går Vidare med en försäljning av Hackstaskolan.

En konsekvensanalys är nödvändig för att identifiera och överväga positiva och
Fotts.

JusteraldeÄnaturer Utdragsbestyrkande
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negativa konsekvenser med en försäljning av tomten och etableringen av en
stor skolkoncern.

Vi måste som politiker minimera negativa konsekvenser och onödiga

kostnader i de beslut vi tar. Viktigt i en konsekvensanalys är Barnkonventionen
som nu är lag och som Vi måste beakta i beslut som rör barn. Den ska våga

tungt i Vågskålen när Vi ska fatta beslut. När politiker ska fatta beslut om en
etablering av ett skolbolag som ägs av globalt riskkapital, måste vi, över allt

annat, ställa oss frågan, vad är barnets bästa?

Vi förordar en kommunal skola på fastigheten Berga 6:35. Det finns bra

möjligheter för en modern kommunal skolverksamhet. Fastigheten har ett

skolkök, en matsal och en idrottshall. En kommunal skola som etableras på
fastigheten Berga 6:35 kan planeras för 600 elever.

Francisco Centreras (V)

Reservation (MP)
Miljöpartiet reserverar sig mot beslutet. Vi anser att Armada
Kommunfastigheter AB fortsatt ska behålla fastigheten med följande skäl:

- Miljöpartiet ser det som viktigt att kommunen fortsatt har rådighet över

denna omfattande och centrala fastighet, dels av praktiska skäl men även av

långsiktigt ekonomiska skäl.

- Miljöpartiet anser att Vi istället för försäljning idag tar ett större omtag och
utreda hur Vi på bästa sätt kan utnyttja denna del av kommunen som ett

utbildningskluster för både kommunala och/eller privata verksamheter.
- Miljöpartiet anser också att frågan skulle ha förts upp på dagordningen på
flera av kommunens facknämnder d.V.s. Förskole- och Grundskolenämnden,
Gymnasie- och Vuxenutbildningsnämnden och Kultur- och Fritidsnämnden så

att denna Viktiga fråga även hanteras politiskt och demokratiskt korrekt sätt.

- Någon utredning är fortfarande inte utförd som skall klargöra hur denna nya
etableringen kommer att påverka övrig skolverksamhet verksamhetsmässigt

och ekonomiskt. Dessutom så ger den aktuella lokalförsörjningsprognosen vid

handen att några större volymer av nya skolplatser inte finns i det aktuella

området utan de kommande stora behoven finns i kommunens Västra delar.

Michael Solander (MP)

Reservation (RP)
Roslagspartiet reserverar sig mot beslutet.

Skäl: Bristfállig hantering av Värderingsprocessen inför styrelsebeslut där man
ändrat Värderingsutlåtandena med s.k. uppdateringar för att möta köparens

intentioner.

Hans Hellberg (RP)

Forts.

?Ä
Juste nde signaturer Utdragsbestyrkande



Österåker Sammanträdesprotokoll för Kommunfullmäktige

202I-I2-I3

Forts. KF § 9:7

Sammanfattning
I föreliggande tjänsteutlåtande presenteras ett förslag, som innebär att

Kommunfullmäktige lämnas sitt medgivande till att Armada
Kommunfastigheter AB. Ärendet har tidigare behandlats av

Kommunfullmäktige 2021-06-21. § 5:11, då ärendet återremitterades via en
minoritetsåterremiss. Skälen för återremissen redovisas och behandlas i

tjänsteutlåtandet.

Beslutsunderlag

Kommunstyrelsen har behandlat ärendet 2021-12-01, § 13:7.

Samhällsbyggnadsförvaltningens tjänsteutlåtande daterat 2021 -1 1 -14.

Kommunfullmäktige 2021-06-21, § 5:11, Minoritetsåterremiss.

Kommunstyrelsen har behandlat ärendet 2021-06-16, § 7:3.

Samhällsbyggnadsförvaltningens tjänsteutlåtande daterat 2021-06-04.

Protokollsutdrag Förskole- och grundskolenämnden 2021-06-02, § 4:4.

Styrelseprotokoll Armada Kommunfastigheter AB, 2021-05-20, § 87.

Protokollsutdrag Kommunstyrelsen 2021 -01 -1 1, § 1:1 1 .

Förslag till beslut

Kommunstyrelsens ordförande Michaela Fletcher (M) yrkar bifall till

Kommunstyrelsens förslag.

Ann-Christine Furustrand (S) yrkar i första hand på återremiss av ärendet med
motivering att handlingar som saknas i ärendet och skall tas fram är följande:

A) Redogörelse för alla eventuella utfástelser, muntliga som skriftliga, mellan

Österåkers kommun och IES.T1]lexempel1 form av subventioner.

B) Redogörelse för alla eventuella utfalstelser, muntliga som skriftliga, mellan

Österåkers kommun och Nystad Stadsutveckling AB. Tülexempeli form av

subventioner.

Om återremissen faller yrkar Ann-Christine Furusttand (8) att fullmäktige ej

tillstyrker att Armada Kommunfastigheter AB försäljer fastigheten Berga 6:35

till Nystad Stadsutveckling AB, det vill säga yrkar avslag på ärendet.

Ann-Christine Furustrand (S) yrkar därutöver på tilläggsyrkande innebärande
att ge Armada Kommunfastigheter AB i uppdrag att bygga en F-9 skola som
byggs och drivs i kommunal regi.

Michaela Fletcher (M) yrkar avslag på Ann-Christine Furustrands (S) yrkanden.

Francisco Contreras (V), Michael Solander (MP), Jonas Jonsson (MP) och
Hans Hellberg (RP) biträder Ann-Christine Furustrands (S) avslagsyrkande.

Kenneth Netterström (M) biträder Michaela Fletchers (M) yrkanden.

Forts.

?Å
Justerand s signaturer Utdragsbestyrkande



LL.” ÖSteråker Sammanträdesprotokoll för Kommunfullmäktige

2021-I2-l3

Forts. KF § 9:7

Propositionsordning

Ordföranden ställer yrkande om återremiss av ärendet mot avslag och finner

att fullmäktige beslutat avslå återremissyrkandet.

Omröstning
Vetering begärs och verkställs med ja-röst för att avslå återremissyrkandet och
nej-röst för att bifalla återrenüssyrkandet.

Omröstningen utfallet med 31 ja-röster, 17 nej-röster, 1 har avstått och 2 är

frånvarande.

Då ärendet tidigare återremitterats/ genom en minoritetsåterremiss vid

fullmäktiges sammanträde 2021-06-21 § 4:4, krävs vid dagens sammanträde att

en majoritet av de närvarande ledamöterna röstat “nej” för att återremittera

ärendet till Kommunstyrelsen.

Fullmäktige har således beslutat avslå Ann-Christine Furustrands (S) yrkande

om återremiss.

Propositionsordning

Ordföranden konstaterar att bifall till Kommunstyrelsens förslag samt yrkande
om avslag föreligger.

\

Ordföranden ställer bifall till Kommunstyrelsens förslag mot avslag och finner

att fullmäktige beslutat i enlighet med Kommunstyrelsens förslag.

Omröstning
Votering begärs och verkställs med ja-röst för bifall till Kommunstyrelsens
förslag och nej-röst för avslag på ärendet.

Omröstningen utfallet med 28 ja-röster, 20 nej-röster, 1 har avstått och 2 är

frånvarande.

Kommunfullmäktige har således beslutat i enlighet med Kommunstyrelsens
förslag.

Ordföranden informerar avslutningsvis att hon inte kommer att ställa

proposition på Ann-Christine Furustrands (S) tilläggsyrkande innebärande att

ge Armada Kommunfastigheter AB i uppdrag att bygga en F-9 skola som
byggs och drivs i kommunal regi, eftersom yrkandet faller utanför det beredda

ärendets ram varför ordföranden är förhindrad att ställa proposition.

Omröstningslista KF § 9:7a

Omröstningslista KF § 9:7b

Expedieras

Samhällsbyggnadsförvaltningen,

Armada Kommunfastigheter AB

Justerlndägnaturer Utdragsbestyrkande



KOMMUNFULLMÄKTIGE | ÖSTERÅKERS KOMMUN KF 9/202I

2021 12 13 B 9:7a/2021

Mandatfö
'

M:18, 5:9, RP25, SD:5, Lz4, C23, Vz3, MP2, KD22

Ledamöter

Österåker

Namn Ersättare

Michaela Fletcher

Klein

Eliza Roszkowska Ö
Christina Funhammar
Kenneth Netterström

Isabelle
” '

Netterström

eanette Widén

Conn Söderström

Fredrik
' H

Conn
'

Mats Hö'brandt

Camilla Grims Klein

Lotta
'

Widén

Bror ansson

Berndt

Mathias Lindow

Monica ellman

Ritva

Nej Avstå

Michaela
B' Pålhammar

Monica Hinders Christine

Arne Ekstrand

Mikael Ottosson

Ann-Christine Furustrand

Rosita Olsson

Ja

X
X
X
X
X
X
X
X
X
X
X
X
X
X
X
X
X
X
X
X
X
X
X
X
X

Westerlund

Lars Frid

Kristina Embäck
Pettersson

onas onsson

Michael Selander

Francisco Contreras

Lennkvist

Norma Aznar

Hans

ohansson Hansen

Ivar Horst

Peter Nummert

Anders Borelid

Leif Hermansson

Peter Markum
Anas Abdullah
B" rn Molin

Ulrika

Olin

ohan Boström

Gardner

RESULTAT

egöstm slista KF 97a-2021 Uppdaterad 2021-12-21



KOMMUNFULLMÄKTIGE I ÖSTERÅKERS KOMMUN KF 91202:

20211213 B 9:7b/2021

Mandatfö
'

M:18, 3:9, szs, 513.-5, Lz4, (3:3, V:3, Mm, KD:2

Ledamöter

Österåker

Namn Ersättare

Mchaela Fletcher

Klein

Eliza Roszkowska Ö Gunnar
Christina Funhammar
Kenneth Netterström

Isabelle
" '

Netterström

eanette Widén

Conn Söderström

Fredrik

eli H
Conn

'

Mats H 'brandt

Camilla Grims Klein

Lotta

Anneli Widén

Bror ansson

Berndt

Mathias Lindow

Monica ellman

Ritva

Thomas
Michaela
B' Pålhammar

Monica Hinders

Arne Ekstrand

Mikael Ottosson

Ann-Christine Furustrand

Rosita Olsson

Nej AvståJa

X
X
X
X
X
X
X
X
X
X
X
X
X
X
X
X
X
X
X
X
X
X
X
X
X

Westerlund

Lars Frid

Kristina Embäck
Pettersson

onas onsson

Michael Selander

Francisco Contreras

Lennkvist

Norma Aznar

Hans

ohansson Benn Hansen
Ivar Horst

Peter Nummert
Thomas
Anders Borelid

Leif Hermansson

Peter Markum
Abdullah

B' rn Molin

Ulrika

Olin

ohan Boström

Gardner

RESULTAT

0%
J

m
Om "st slista KF 97b-2021 Uppdaterad 2021-12-21



Österåke r' Sammanträdesprotokoll för Kommunfullmäktige

2021-I2-l3

KF § 9:8 Dnr. KS 202l/0030

Svar på motion nr 3/202I av Francisco Contreras (V)
-

Bygg en kommunal skola på Berga 6:35

Kommunfullmäktiges beslut

Avslå ärendet med hänvisning till fullmäktiges beslut i

föregående ärende, KF § 9:7.

Reservation

Vänsterpartiet reserverar sig mot beslutet till förmån för eget förslag.

Sammanfattning

Motion nr 3/2021 har inkommit från Fransisco Contreras (V) som yrkar på att

bygga en kommunal skola på Berga 6:35 samt att utredning genomförs
avseende Hackstahallens framtid. Fastigheten Berga 6:35 innehåller flera

byggnader som skolbyggnad, skolkök, matsal och idrottshall.

Beslutsunderlag

Kommunstyrelsen har behandlat ärendet 2021-06-16, § 7:4.

Protokollsutdrag Förskole- och grundskolenämnden 2021-06-15, § 5:4.

Michaela Fletchers (M) ordförandeförslag daterat 2021-06-07.

Kommunstyrelsens förvaltnings tjänsteutlåtande daterat 2021-05-28.

Protokollsutdrag Kultur- och fritidsnämnden 2021-05-17, § 3:7.

Förslag till beslut

Francisco Centreras (V) yrkar bifall till motionen med ändring av beslutsats 1:

1. Kommunfullmäktige uppdrag till förskole- och grundskolenämnden att

undersöka möjligheterna att starta en ny kommunal skola på fastigheten Berga
6:35.

2. Kommunfullmäktige uppdrar till förskole- och grundskolenämnden och
Kultur- och Fritidsnämnden att utreda om Hackstahallens framtid.

Kommunstyrelsens ordförande Michaela Fletcher (M) yrkar på avslag av

ärendet med hänvisning till fullmäktiges besluti föregående ärende, KF § 9:7.

Michael Selander (MP) biträder Francisco Contreras (V) yrkanden.

Ann-Christine Furustrand (S) och Peter Nummert (RP) biträder Francisco

Centreras (V) yrkande avseende motionens beslutsats 2.

Forts.

\ (p

Justera des Ignaturer Utdragsbestyrkande



Österåke r' Sammanträdesprotokoll för Kommunfullmäktige

202I-I2-I3

Forts. KF § 9:8

Propcsitionsordning

Ordföranden ställer först motionens reviderade beslutssats 1 mot avslag och
finner att fullmäktige beslutat avslå motionens reviderade beslutsats 1.

Omröstning
Votering begärs och verkställs med ja-röst för avslag på motionens reviderade

beslutsats 1 och nej-röst för bifall till motionens reviderade beslutsats 1.

Omröstningen utfaller med 36 ja-röster, 5 nej-röster, 8 har avstått och 2 är

frånvarande.

Kommunfullmäktige har således beslutat avslå motionens reviderade beslutsats

1.

Propositionsordning

Ordföranden ställer därefter motionens beslutssats 2 mot avslag och finner att

fullmäktige beslutat avslå motionens beslutsats 2.

Omröstning
Votering begärs och verkställs med ja-röst för avslag på motionens beslutsats 2
och nej-röst för bifall till motionens beslutsats 2.

Omröstningen utfaller med 31 ja-röster, 18 nej-röster och 2 är frånvarande.

Kommunfullmäktige har således beslutat avslå motionens beslutsats 2.

Ordföranden konstaterar att fullmäktige därmed har beslutat avslå motionen i

sin helhet i enlighet med yrkande från Michaela Fletcher (M).

Omröstningslista KF § 9:821

Omröstningslista KF § 9:8b

Expedieras
Förskole- och grundskolenämnden,
Kultur- och fritidsnämnden,

Akt

Justelnd signaturer Utdragsbestyrkande



KOMMUNFULLMÄKTIGEIÖSTERÅKERS KOMMUN KF9/202I Ö t °k1

20211213 B' 9:8a/2021
w sera er

Mandatfö
'

M218, 8:9, RP25, SD15, L:4, C23, V:3, MP22, KD:2

Ledamöter

Namn
"

Ersättare Ja Nej Avstå

Fletcher

Klein

Roszkowska Ö
Funhammar
Netterström

sabelle
' '

Netterström
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Söderström

redrik
' H
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tta

'Widén
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H
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onica 'ellman

'
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X
X
X
X
X
X
X
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X
X
X
X
X
X
X
X
X
X
X
X
X
X
X
X
X

Westerlund

Lars Frid

Kristina Embäck
Anders Pettersson
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Hans

ohansson
\

Benn Hansen

Ivar Horst

Peter Nummert
Thomas
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Leif Hermansson

Peter Markum
Abdullah

B' rn Molin

Ulrika

Olin

ohan Boström

Gardner

RESULTAT

Om KF 9821-2021 Uppdaterad 2021 -1 2-21
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202l-l2-I3
ÖSteråker Sammanträdesprotokoll för Kommunfullmäktige

KF § 9:9 Dnr. KS 202II0289

Justering av taxor för tillsyn enligt Lagen om skydd mot
olyckor (LSO) och Lagen om brandfarliga och explosiva

varor (LBE) samt tillståndsprövning enligt (LBE) för

Österåkers kommun

Kommunfullmäktiges beslut

1. Modellen för taxor och avgifter för både tillsyn LSO och
LBE och tillståndsprövning LBE baseras på en rörlig avgift

(löpande kostnad för faktisk nedlagd handläggningstid),
med en fastställd timtaxa enligt bilaga 3. Timdebitering
sker per påbörjad 15 minutersperiod.

2. Timtaxan nedjusteras något i förhållande till den nuvarande
timtaxan, utifrån genomförda kostnadsberäkm'ngar enligt

Sveriges kommuner och regioners (SKR) underlag för

taxekonstruktion enligt LSO och LBE.

3. Timtaxan justeras årligen utifrån prisindex för kommunal
verksamhet (PKV).

4. quörandet av den nya modellen för taxor och avgifter införs

i Osteråkers kommun den 1 januari 2022.

5. Beslutet justeras omedelbart.

Sammanfattning

Direktionen för Storstockholms brandförsvar (SSBF) föreslår att respektive

medlemskommun fastställer förslag till modell för reviderade taxor för tillsyn

enligt LSO, lag om skydd mot olyckor och LBE, lag om brandfarliga och
explosiva varor samt tillståndsprövning enligt LBE. Taxorna ska gälla från och
med den 1 januari 2022. Samhällsbyggnadsförvaltningen har inget att erinra

mot förslaget.

Beslutsunderlag

Kommunstyrelsen har behandlat ärendet 2021-12-01, § 13:9.

Samhällsbyggnadsförvaltningens tjänsteutlåtande daterat 2021 -1 1-15.

Forts.

justeranles :kturer Utdragsbestyrkande



II 0
Sammanträdesprotokoll för KommunfullmäktigeOsteraker 202.42-”

Fotts. KF § 9:9

Förslag till beslut

Kommunstyrelsens ordförande Michaela Fletcher (M) yrkar bifall till

Kommunstyrelsens förslag.

Michaela Fletcher (M) yrkar därutöver att ärendet ska justeras omedelbart.

Propositionsordning

Ordföranden konstaterar att endast bifall yrkats till Kommunstyrelsens förslag

samt till Michaela Fletchers (M) yrkande om omedelbar justering och frågar om
detta även kan bli fullmäktiges beslut samt finner frågan med ja besvarad.

Omedelbar justering.

OC.
Margaf a 01m (8)Jo an Boström (M)Ing Gardner

Expedieras

Storstockholms Brandförsvar

Samhällsbyggnadsförvaltningen

Justerandes signaturer Utdragsbestyrkande



lg Österåker Sammanträdesprotokoll för Kommunfullmäktige

202I-I2-I3

KF § 9:I0 Dnr. KS 202II0293

Antagande av nya avfallsföreskrifter för Österåkers

kommun

Kommunfullmäktiges beslut

1. Anta avfallsföreskrifter för Österåkers kommun enligt

bilaga 1 till tjänsteutlåtande 2021-11-18, att gälla från och
med den 1 januari 2022.

2. Beslutet justeras omedelbart.

Sammanfattning

Förslag till nya avfallsföreskrifter för Österåkers kommun finns framtagna.

Föreskrifterna har varit utställda under fyra veckor. Efter utställning har

föreskrifterna reviderats något. Avfallsföreskriftema ska nu antas av

Kommunfullmäktige att gälla från och med den 1 januari 2022.

Beslutsunderlag

Kommunstyrelsen har behandlat ärendet 2021-12-01, § 13:10.

Samhällsbyggnadsförvaltningens tjänsteutlåtande daterat 2021 -1 1-18.

Förslag till beslut

Kommunstyrelsens ordförande Michaela Fletcher (M) yrkar bifall till

Kommunstyrelsens förslag.

Michaela Fletcher (M) yrkar därutöver att ärendet ska justeras omedelbart.

Bror Jansson (M) biträder Michaela Fletchers (M) yrkande.

Propositionsordning

Ordföranden konstaterar att endast bifall yrkats till Kommunstyrelsens förslag

samt till Michaela Fletchers (M) yrkande om omedelbar justering och frågar om
detta även kan bli fullmäktiges beslut samt finner frågan med ja besvarad.

Omedelbar justering.

(
NCM amöba ÖLZ

.Margaret Olin (S)Ingel Gardner

Expedieras

Österåkersvatten AB,
Samhällsbyggnadsförvaltningen

usterandes signaturer Utdragsbes rkandety



2;? ÖSteråker Sammanträdesprotokoll för Kommunfullmäktige

202I-I2-13

KF § 9:I I Dnr. KS 202I/0I54

Villkorat beslut om beviljande av bidrag till Stiftelsen

Ingmarsö Norrgård och Skola angående uppstart av

Norrgårdens Lantbruk på Ingmarsö

Kommunfullmäktiges beslut

1. Bevilja Stiftelsen Ingmarsö Norrgård och Skola ett Villkorat

bidrag upp till 2 mnkr för att delñnansiera Stiftelsens

kostnader Vilka är förknippade med uppförandet av en ny
ladugård samt anpassning av befintlig ämnat för lantbruk,

och Vissa andra specificerade kostnader i enlighet med
Stiftelsens ansökan och i övrigt med förvaltningens

tjänsteutlåtande, daterat 2021-06-17.

2. Bidraget lämnas under förutsättning att Stiftelsen Ingmarsö
Non-gård och Skola inkommer med en ansökan om frivilligt

bygglov enligt Plan- och bygglagen samt att en sådan
ansökan ej möter hinder från kommunens sida och Vinner

laga kraft.

3. Vid en eventuell framtida utbetahing av sökt bidrag, sker

finansiering genom ianspräktagande av medel från centrala

poster i Österåkers kommuns budget.

4. Vid en eventuell framtida utbetalning av sökt bidrag ska
Stiftelsen Ingmarsö Norrgård och Skola till Österåkers

kommun redovisa hur erhållet bidrag från kommunen har

använts.
\

5. En eventuell framtida utbetalning ska ske mot uppvisande
av erforderliga handlingar, såsom en faktura, i

överenskommelse mellan stiftelsen och kommunen.

6. Det antecknas till protokollet att fullmäktiges beslut fattats

enhälligt.

Forts.

OD
1A!“

Just rande signaturer Utdragsbestyrkande



Österåker Sammanträdesprotokoll för Kommunfullmäktige

202I-I2-l3

Forts. KF § 9:11

Sammanfattning

Stiftelsen Ingmarsö Norrgård och Skola (stiftelsen), som har sitt säte på

Ingmarsö, har till Österåkers kommun inkommit med en ansökan upp till 2

mnkr för att delfmansiera byggnation av en ny ladugård för

lantbruksverksamhet. Ansökan som till en början var daterad 2021-05-05 har

reviderats samt kompletterats med en budgetkalkyl, och är därefter daterad

2021-05-21, se bilaga 1 till detta tjänsteutlåtande.

Det krävs inget bygglov för anläggande av byggnad på en jordbruksfastighet,

såvida byggnaden är ämnad för verksamheten, däremot finns enligt Plan- och
bygglagen (PBL) möjlighet för fastighetsägare att ansöka om så kallat frivilligt

bygglov.

Österåkers kommun är beredd att fatta ett Villkorat beslut om bidrag, det vill

säga ett bidrag som kan utbetalas under förutsättning av att stiftelsen till

kommunen inkommer med ansökan om frivilligt bygglov enligt PBL samt att

en sådan ansökan ej möter hinder från kommunens sida. Stiftelsen inkom med
en frivillig ansökan den 10 september.

Beslutsunderlag

Kommunstyrelsen har behandlat ärendet 2021-12-01, § 13:8.

Kommunstyrelsens kontors tjänsteutlåtande daterat 2021-08-23,

rev. 2021-11-30.

Kommunstyrelsen har behandlat ärendet 2021-10-25, § 12:21.

Förslag till beslut

Kommunstyrelsens ordförande Michaela Fletcher (M) yrkar bifall till

Kommunstyrelsens förslag.

Michaela Haga (C), Arne Ekstrand (KD) och Ann-Christine Furustrand (S)

biträder Michaela Fletchers (M) yrkande.

Propositionsordning

Ordföranden konstaterar att endast bifall yrkats till Kommunstyrelsens förslag

och frågar om detta även kan bli fullmäktiges beslut samt ñnner frågan med ja

besvarad.

Ordföranden frågar om det kan antecknas till protokollet att fullmäktiges

beslut fattats enhälligt och finner frågan med ja besvarad.

Expedieras

Stiftelsen Ingmarsö Norrgård och Skola,

Ledningsstöd,

Ekonomiavdelningen,

Akt

Justlan es signaturer Utdragsbestyrkande
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KF § 9:l2
'

Dnr. KS 202I/005I

Redovisning av erhållet lokalt partistöd jämte

granskningsrapport år 2020 samt uppdrag till

Kommunstyrelsen avseende Budget för år 2022

Kommunfullmäktiges beslut

1. Partiernas redovisningar av erhållet lokalt partistöd jämte
granskningsrapporter för år 2020 noteras till protokollet.

2. Kommunstyrelsen uppdras att i ärendet om Budget för år

2022, inbegripa finansiering för och beslut om utbetalning

av partistöd för år 2022.

Sammanfattning
De 9 partier som erhållit mandat i Kommunfullmäktige vid de allmänna valen

2018, har i enlighet med Kommunallagens (KL) regler inkommit med
redovisningar av hur partistödet för år 2020 fördelats, samt

granskningsrapporter. I föreliggande ärende föreslås partiernas redovisningar

noteras till protokollet samt uppdrag ges om att inkorporera finansiering för

och beslut om utbetalning av partistöd för år 2022, i ärende om Budget för år

2022.

Beslutsunderlag

Kommunstyrelsen har behandlat ärendet 2021-10-25, § 12:31.

Kommunstyrelsens förvaltnings tjänsteutlåtande daterat 2021-08-23.

Förslag till beslut

Kommunstyrelsens ordförande Michaela Fletcher (M) yrkar bifall till

Kommunstyrelsens förslag.

Propositionsordning

Ordföranden konstaterar att endast bifall yrkats till Kommunstyrelsens förslag

och frågar om detta även kan bli fullmäktiges beslut samt ñnner frågan med ja

besvarad.

Expedieras

Ledningsstöd,

Akt

JusteLnd signaturer Utdragsbestyrkande
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KF § 9: [3 Dnr. KS 2020/0209

Ny mall för redovisning erhållet partistöd

Kommunfullmäktiges beslut

1. Anta mall för redovisning av partistöd, i enlighet med
förvaltningens tjänsteutlåtande, daterat 2021-10-12.

2. Den nya mallen ersätter från och med 2022 den hittills

gällande mallen.

3. Den nya mallen ska användas som underlag vid berörda
partiets redovisning från och med år 2022.

Sammanfattning

Kommunfullmäktige i Österåkers kommun antog genom beslut 2015-05-04,

KF § 3:16, Dnr. KS 2014/0349, regler för lokalt partistöd i Österåkers

kommun. Underlaget till nämnda beslut omfattade även en mall för

redovisning av det partistöd som berörda partier erhåller av kommunen.
Då den hittillsvarande mallen gett upphov till en rad synpunkter framlägges i

detta tjänsteutlåtande ett förslag till ny mall (Bilaga 1). Den nya mallen anger att

partierna ska redovisa erhållet partistöd som utbetalats i enlighet med § 23

såväl som § 24 i arvodesbestämmelserna.

Beslutsunderlag

Kommunstyrelsen har behandlat ärendet 2021-10-25, § 12:32.

Kommunstyrelsens förvaltnings tjänsteutlåtande daterat 2021-10-12.

Förslag till beslut

Kommunstyrelsens ordförande Michaela Fletcher (M) yrkar bifall till

Kommunstyrelsens förslag.

Propositionsordning

Ordföranden konstaterar att endast bifall yrkats till Kommunstyrelsens förslag

och frågar om detta även kan bli fullmäktiges beslut samt finner frågan med ja

besvarad.

Expedietas
Akt

Ont/v
Justerand s signaturer Utdragsbestyrkande
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KF § 9: M Dnr. KS 20 | 8/0283

Valärenden

Kommunfullmäktiges beslut

Entlediganden

1. Kerstin Lidman (L) entledigas från sitt uppdrag som 1:e vice

ordförande i Förskole- och grundskolenämnden.

2. Kerstin Lidman (L) entledigas från sitt uppdrag som ersättare i

Kommunfullmäktige.

3. Conny Ling (M) entledigas från sitt uppdrag som ledamoti
Kommunfullmäktige.

4. Isa Wiman (C) entledigas från sitt uppdrag som ersättare i

Socialnämnden.

Val

5. Ritva Elg (L) väljs till 1:e vice ordförande i Förskole- och
grundskolenämnden för resterande del av mandatperioden
2019-01-01 - 2022-12-31.

6. Edvin Wikström (S) väljs till ledamot i Kultur- och
fritidsnämnden för resterande del av mandatperioden
2019-01-01 - 2022-12-31.

7. Björn Schulte- Herbruggen (MP) väljs till ersättare i

Byggnadsnämnden för resterande del av mandatperioden
2019-01-01 - 2022-12-31.

8. Ny ersättare i Socialnämnden för (C), bordläggs.

Fyllnadsval

9. Ingemar Eriksson (C) väljs till ny ledamot i Viltvârdsrådet för (C),

för resterande del av mandatperioden 2019-01-01 - 2022-12-31.

10. Val av god man för (C) enligt fastighetsbildningslagen (med
ansvar för jordbruks- och skogsbruksfrågor), bordläggs.

Forts.

Justerandes siLnatur Utdragsbestyrkande
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202I-I2-I3

Fotts. KF § 9:14

Anhållan om sammanräkning hos Länsstyrelsen

11. Kommunfullmäktige anhåller hos Länsstyrelsen om ny
sammanräkning efter ledamoten Conny Ling (M) och efter

ersättaren Kerstin Lidman (L).

12. Ärendet justeras omedelbart.

Sammanfattning
Ärendet omfattar entlediganden, val med anledning av entlediganden,

bordläggningar samt anhållan om sammanräkning hos Länsstyrelsen.

Förslag till beslut

Valberedningens ordförande Anneli Hogreve (M) redogör för Valberedningens

förslag.

Därutöver har Isa Wiman (C) inkommit med begäran om entledigande från sitt

uppdrag som ersättare i Socialnämnden.

Ingemar Eriksson (C) nomineras av (C) som ny ledamot i Viltvårdsrådet.

Propositionsordning

Ordföranden frågar om fullmäktige kan besluta i enlighet med valberedningens

förslag, enligt begäran om entledigande från (C) samt enligt nominering från

(C) och fmner frågan med ja besvarad.

Ordföranden frågar om fullmäktige kan bordlägga val av God man enligt

fastighetsbildningslagen för (C) och val av ersättare för (C) i Socialnämnden,

och finner frågan med ja besvarad.

Margäega 01m (S)

Omedelbar justering.

Ing Gardné (M)

Expedieras

Byggnadsnämnden,
Förskole- och grundskolenämnden,

Socialnämnden,

Viltvårdsrådet,

Länsstyrelsen i Stockholm,

Akt

Justerandes signaturer Utdragsbestyrkande
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202I-l2-I3

KF § 9:I5 Dnr. KS 202|/0IO7

Utökade parkeringsmöjligheter - parkeringsavgifter på

allmän platsmark

Kommunfullmäktiges beslut

1. Avgift införs för parkering på allmän plats med 10 kronor
per timme, med undantag av de tre första timmarna som är

avgiftsfria vid det första parkeringstillfället per

kalenderdygn och med en maxtaxa på 60 kronor per

kalenderdygn, i enlighet med förvaltningens

tjänsteutlåtande daterat 2021-10-05, sida 2 av 3 under
“Förvaltningens slutsatser”, innebärande “Tekniska
nämnden beslutar Via de lokala trañkföreskrifterna de
avgiftsbelagda tiderna för respektive gata eller

parkeringsyta. Respektive gata inom området kommer att

hanteras utifrån bedömda behov, Vilket innebär att ett

mindre antal gator kommer att avgiftsbeläggas i steg ett”.

2. Taxan träder i kraft den 2022-02-01.

3. Betalning av parkering sker Via app, och innebär ingen
serviceavgift för medborgarna.

4. Kommunstyrelsen får i uppdrag att utvärderainförandet av

parkeringsavgifter och redovisa detta för Kommunstyrelsen
senast Våren 2023.

Reservation

Roslagspartiet reserverar sig mot beslutet.

Skäl: Nya utökade parkeringsmöjligheter skall även innefatta boendeparkering

mot särskilt tillstånd.

Hans Hellberg (RP)

Sammanfattning
Taxa för parkeringsavgifter på allmän platsmark beslutas för att möjliggöra

längre parkeringstid utan att samtidigt öka risken för minskad framkomlighet,

tillgänglighet, säkerhet och ordning.

Forts .

mms ignaturer Utdragsbestyrkande
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202I-l2-I3

Forts. KF § 9:15

Beslutsunderlag

Kommunstyrelsen har behandlat ärendet 2021-10-25, § 12:10.

Samhällsbyggnadsförvaltningens tjänsteutlåtande daterat 2021-10-05.

Tekniska nämnden har behandlat ärendet 2021-06-08 § 3:9.

Förslag till beslut

Efter debatt yrkar Mathias Lindow (L) bifall till Kommunstyrelsens förslag

med förtydligande av beslutsats 1 med följande hänvisning till förvaltningens

tjänsteutlåtande daterat 2021-10-05, sida 2 av 3 under “Förvaltningens

slutsatser”, innebärande “Tekniska nämnden beslutar Via de lokala

trañkföreskrifterna de avgiftsbelagda tiderna för respektive gata eller

parkeringsyta. Respektive gata inom området kommer att hanteras utifrån

bedömda behov, Vilket innebär att ett mindre antal gator kommer att

avgiftsbeläggas i steg ett”.

Mathias Lindow (L) yrkar därtill på ändring innebärande att taxan ska träda i

kraft 2022-02-01 istället för 2022-01-01.

Björn Molin (-), Jörgen Palmberg (3), Hans Hellberg (RP) och Arne Ekstrand

(KD) yrkar avslag på ärendet.

Hampe Klein (M), Michaela Haga (C) och Bror Jansson (M) biträder Mathias

Lindows (L) yrkanden.

jörgen Palmberg (S) yrkar på återremiss av ärendet.

Mathias Lindow (L) yrkar på avslag av Jörgen Palmbergs (S) yrkande om
återremiss.

Propositionsordning

Ordföranden ställer yrkande om återremiss av ärendet mot avslag och finner

att fullmäktige beslutat avslå återremissyrkandet.

Omröstning
Votering begärs och verkställs med ja-röst för att avslå återrenüssyrkandet och
nej -röst för att bifalla återremissyrkandet.

Omröstningen utfaller med 35 ja-röster, 14 nej-röster och 2 är frånvarande.

17 nej-röster hade krävts för att återremittera ärendet genom en

minoritetsåterrerrüss.

Fullmäktige har således beslutat avslå Jörgen Palmbergs (S) yrkande om
återremiss.

Forts.

V p\

Jueran es signaturer Utdragsbestyrkande
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Forts. KF § 9:15

Propositionsordning

Ordföranden konstaterar att dels bifall till Kommunstyrelsens förslag inklusive

ändringar som de framgår av Mathias Lindows (L) yrkande, dels avslag på
ärendet föreligger.

Ordföranden ställer bifall till Kommunstyrelsens förslag inklusive ändringar

yrkade av Mathias Lindow (L) mot avslag och finner att fullmäktige beslutat i

enlighet med Kommunstyrelsens förslag med ändringar.

Omröstning
\_

Votering begärs och verkställs med ja-röst för bifall till Kommunstyrelsens
förslag med ändringar och nej-röst för avslag på ärendet.

Omröstningen utfallet med 30 ja-röster, 18 'nej-röster, 1 har avstått och 2 är

frånvarande.

Kommunfullmäktige har således beslutat i enlighet med Kommunstyrelsens
förslag med ändringar yrkade av Mathias Lindow (L).

Omröstningslista KF § 9: I 5a

Omröstningslista KF § 9: I 5b

Expedietas

Samhällsbyggnadsförvaltningen,

Tekniska nämnden

V\
Justerand signaturer Utdragsbestyrkande
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KF § 9: I 6

Bordläggning

Kommunfullmäktiges beslut

Resterande ärenden på dagordningen, ärendena 14, 15, 16, 20,

21, 22, 23, 24, 25, 26, 27, 28 och 29, bordläggs.

Sammanfattning
\

Ärendena 14, 15, 16, 20, 21, 22, 23, 24, 25, 26, 27, 28 och 29, har inte hunnit

behandlats vid dagens sammanträde.

justeLandes. signaturer Utdragsbestyrkande
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KF§9:I7

Sammanträdets avslutande

Ordföranden tillönskar fullmäktige en God jul och ett Gott nytt år och Ann-
Christine Furustrand (S) tillönskar Kommunfullmäktiges presidium detsamma.

Ordföranden förklarar sammanträdet avslutat kl. 23.30.

OIWWN
Juste andes natu rer Utdragsbestyrkande


